



Scott C. Dumont, P.Eng.

Association of Professional Engineers and Geoscientists of Alberta
Master of Business Administration
Queen's University

Scott C. Dumont, P.Eng., knows that when engineers are tasked with a problem, whether it is production, cost, environment, safety or regulatory, they dig into the problem and find a solution. This requires a variety of skills beyond technical knowledge, and involves lots of creativity. The focus of Scott's studies is to learn the financial and business application side of engineering. He plans to strengthen his non-technical abilities, such as project management, economics, budgets, leadership, and communications. He welcomes the opportunities offered through his MBA to expand his network in industries across Canada and would like to leverage his skills and expertise to eventually move into a senior leadership role in the petroleum engineering industry.

Scott C. Dumont, P.Eng., sait que lorsqu'ils doivent résoudre un problème – qu'il s'agisse de production, de coûts, d'environnement, de sécurité ou de réglementation – les ingénieurs le creusent et trouvent une solution. Cette approche nécessite un éventail de compétences au-delà des connaissances techniques et exige beaucoup de créativité. Scott Dumont compte étudier les aspects du génie liés aux applications financières et commerciales. Il souhaite approfondir ses compétences non techniques, notamment en gestion de projet, économie, budgétisation, leadership et communications. Ses études de maîtrise lui permettront d'élargir son réseau au sein d'industries de partout au Canada et il aimerait tirer parti de ses compétences et de son expertise pour accéder à un rôle de leadership dans le secteur du génie pétrolier.